
PROTOKÓŁ nr 5/2019 

z posiedzenia wspólnego Komisji Spraw Społecznych, Oświaty i Kultury oraz Komisji Gospodarki, 
Finansów i Rolnictwa Rady Miejskiej w Rogoźnie odbytego w dniu  25 kwietnia 2019 roku o godz. 16.30 
w Ośrodku Rekreacyjno – Sportowym „Za Jeziorem”. 
 
 
Posiedzenie Komisji otworzył i posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący KSSOiK Jarosław Łatka. 

Przewodniczący  stwierdził, że łącznie na 15 członków obu Komisji w obradach bierze udział 12 
członków Komisji. Komisje są władne do podejmowania prawomocnych wniosków. 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu 

Ponadto w obradach udział wzięli goście zgodnie z listą obecności, którą stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

 

Proponowany porządek obrad: (KSSOiK) 
1. Rozpoczęcie posiedzenia, przywitanie gości, sprawdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z marcowego posiedzenia KSSOiK. 
4. Działalność Ośrodka Rekreacyjno-Sportowego Za Jeziorem (dotychczasowe funkcjonowanie i 

koncepcja pracy na przyszłość). 
5. Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej.  
6. Wolne głosy, wnioski, komunikaty.  

7. Zakończenie posiedzenia. 
 

Proponowany porządek obradKGFiR) 
1. Rozpoczęcie posiedzenia, przywitanie gości, sprawdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z marcowego posiedzenia KGFiR. 
4. Działalność Ośrodka Rekreacyjno-Sportowego Za Jeziorem (dotychczasowe funkcjonowania i 

koncepcja pracy na przyszłość). 
5. Omówienie sprawozdań z działalności finansowej GOPS, ZAMK, CUW i RCK. 
6. Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej.  
7. Wolne głosy, wnioski, komunikaty.  
8. Zakończenie posiedzenia. 
 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący komisji SSOiK przedstawił zaplanowany porządek obrad, do którego nie została 
wniesiona zmiana, natomiast do porządku obrad KGFiR pan Wojciechowski zaproponował wykreślenie 
pkt 3 w związku z wprowadzonymi zmianami do protokołu.  Punkt został przegłosowany jednogłośnie 
przez członków KGFiR. 
 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia KSSOiK. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia komisji SSOiK członkowie przyjęli – 8 głosami „za”. 
 
Na wstępie pan przewodniczący udzielił głosu pani dyrektor Przedszkola Nr 2 pani Magdalenie Krzyśka, 
która przedstawiła radnym potrzebę podjęcia uchwały w sprawie nadania imienia przedszkolu. 
Z wnioskiem o nadanie imienia Przedszkolu Samorządowemu nr 2 w Rogoźnie wystąpiła Dyrektor 
Przedszkola nr 2, działająca w imieniu Rady Pedagogicznej i Rady Rodziców. Wniosek zawiera 
uzasadnienie wyboru imienia. 



Zgodnie z treścią wniosku, w sierpniu 2018 roku Rada Pedagogiczna podjęła decyzję o nadaniu imienia 
dla Przedszkola, co jest związane z obchodzonym w roku szkolnym 2018/2019 jubileuszem 40-lecia 
istnienia tej placówki. Wybór imienia nastąpił poprzez głosowanie społeczności przedszkolnej. 
Wyciąg uzasadnienia do wniosku: „W naszym przedszkolu bajki towarzyszą dzieciom każdego dnia, bo 
są to najbliższe dziecku utwory literackie, a ich rola jest właściwie nie do zastąpienia. (…) Nauczyciele 
przedszkola wykorzystują opowiadania i bajki jako gatunek literacki pomocny w wspieraniu rozwoju 
małych dzieci, kształtowaniu ich wyobraźni oraz stosunku do świata w okresie dzieciństwa. Imię 
>>Bajkowy Świat<<, wybrane wspólnie przez całą społeczność przedszkola będzie więc jasnym 
przekazem, definicją tego, co w naszej placówce jest działalnością sztandarową.”. 
 
Ad. 4. Działalność Ośrodka Rekreacyjno-Sportowego Za Jeziorem (dotychczasowe funkcjonowanie i 
koncepcja pracy na przyszłość). 
Powyższy temat przedstawił pan dyrektor Marci Matuszewski. 
W kwietniu 2018 r. Ośrodek Za Jeziorem włączony został w strukturę Rogozińskiego Centrum 

Kultury. 

Od tamtej pory naszymi gośćmi były grupy sportowe, pracownicy (nawet kilkumiesięczny pobyt), 

grupy szkolne. 

Usługi gastronomiczne polegające na wyżywieniu gości hotelowych świadczyło Centrum Integracji 

Społecznej. We wrześniu 2018 r. po sezonie letnim kuchnia została wyłączona z działalności 

a ewentualne imprezy w zakresie żywieniowym obsługiwały firmy zewnętrzne. 

W roku 2018 należało dokonać różnych zakupów wynikających z braków wyposażenia, remontów 

itp. I tak zostały zakupione do wyposażenia obiektu gastronomicznego: 

1. Krzesła (120 szt.) 

2. Stoły 

3. Naczynia porcelanowe 

4. Krajalnica 

5. Lodówka 

6. Pralko-suszarka 

Ponadto konieczne było zakupienie wyposażenia biura: drukarka, drukarka wielofunkcyjna, laptop, 

kasa fiskalna. Zostałą również zakupiona kosiarka spalinowa. Na bieżąco realizowane były zakupy 

środków czystości, pościeli, ręczników, drobnego wyposażenia kuchni, artykułów sanitarnych itp. 

Przez przedstawiciela PSP w Obornikach została przeprowadzona kontrola obiektów. W jej wyniku 

stwierdzono na terenie Ośrodka Za Jeziorem wiele uchybień dotyczących bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego. W wyniku tej kontroli w lutym 2019 r. została wszczęta procedura, która ma 

na celu przystosowanie obiektów znajdujących się na terenie Ośrodka Za Jeziorem do aktualnie 

obowiązujących wymagań na zasadzie zastosowania odpowiednich zamienników. Ze względu na 

złożoną procedurę nie jest aktualnie znany termin ukończenia prac nad w/w dokumentacją 

 

Protokoły z pozostałych kontroli w załączeniu 

Ze względu na przeciekający dach i zagrożenie dla pomieszczeń hotelowych w 2018 r. został przepro-

wadzony jego remont: całkowity remont dachów na domkach letniskowych, częściowy remont dachu 

na głównym budynku hotelowym, częściowy remont dachu na obiekcie gastronomicznym. 

W roku 2018 przeprowadzone zostały drobne naprawy instalacji elektrycznej. 

Ze względu na zły stan techniczny obiektu niezbędne są ciągłe drobne remonty i zakupy, które wy-

szczególnione są w załączniku dotyczącym szczegółów finansowych Ośrodka Za Jeziorem z roku 2018. 

( 



Utworzono książki obiektów a także Instrukcję Bezpieczeństwa Pożarowego dotyczącą domków letni-

skowych. Książki Budowlane, Instrukcje, to nie jedyne dokumenty, których brakowało w momencie 

przejęcia Ośrodka Za Jeziorem przez Rogozińskie Centrum Kultury. 

Zatrudnienie w 2018 roku w Ośrodku Za Jeziorem kształtowało się w następujący sposób 

1. Kierownik 

2. Recepcjonistka 

3. Recepcjonistka 

4. Pokojówka  

5. Pracownik gospodarczy 

Od stycznia 2019 r. Ośrodek Za Jeziorem świadczy usługi cateringowe. Do marca było to jedno danie 

dziennie w dni powszednie. Od kwietnia, dzięki budowie chłodni i mroźni i możliwości przechowywa-

nia zgodnie z wszelkimi procedurami produktów żywnościowych, oferta powiększyła się i w tej chwili 

codziennie oferowane są dwa dania. W tym celu dzięki dotacji celowej udało się zakupić samochód 

Dacia Dokker, dzięki któremu posiłki mogą docierać na teren całej gminy. Aktualnie dziennie sprzeda-

wanych jest od 200 do 300 posiłków. Część z nich jest objętych umową z GOPS oraz CiS. 

Docelowo kuchnia powinna świadczyć usługi cateringowe cały tydzień. 

Zasadne jest również utworzenie restauracji w mniejszym pomieszczeniu jadalnym w budynku gastro-

nomicznym 

Na chwilę obecną ze względu na niewystarczającą obsadę pracowniczą, nie ma możliwości 

poszerzenia oferty o powyższe 

W momencie przejęcia Ośrodka Za Jeziorem przez Rogozińskie Centrum Kultury musiały wejść w życie 

odpowiednie przepisy, które regulują pracę Ośrodka, spełniają wymagania prawne dotyczące funkcjo-

nowania takiego obiektu a także zachowane są przepisy Prawa Pracy. 

Z tego względu zatrudnione zostały dodatkowe osoby i na dzień 1 kwietnia 2019 obsada Ośrodka Za 

Jeziorem wygląda następująco: 

 

1. Kierownik -1 osoba 

2. Księgowa - 1 osoba 

3. Recepcjonistka - 2 osoby 

4. Pokojówka - 2 osoby 

5. Kucharz - 3 osoby 

6. Szef Kuchni -1 osoba 

7. Kierowca -1 osoba 

 

W sumie jedenastu pracowników. 

Aby móc z dniem 1 stycznia 2019 rozpocząć działalność cateringową należało w tym celu zmodernizo-

wać kuchnię. Podpisane zostały dwie umowy leasingowe na okres trzech lat. Pierwsza dotyczy budowy 

chłodni i mroźni, druga zakupu sprzętu kuchennego: zmywarka kapturowa, piec konwekcyjny, kotle-

ciarka, szatkownica, frytkownica przemysłowa. Ponadto zakupiono odzież dla pracowników kuchni 

oraz szafki, torby termoizolacyjne do przewożenia żywności oraz basen do mycia toreb. Jeszcze przed 

uruchomieniem kuchni została wynajęta profesjonalna firma sprzątająca specjalizująca się w pomiesz-

czeniach kuchennych. Dzięki temu udało się pozbyć zanieczyszczeń nagromadzonych przez wiele lat. 

Od stycznia do marca 2019 r. na terenie Ośrodka Za Jeziorem sporadycznie odbywały się uroczystości, 



co wiązało się z wynajmem sali jadalnej oraz świadczeniem usług gastronomicznych. Rezerwacje do-

tyczące noclegów oraz imprez przedstawiają się następująco: 

IMPREZY 

• 12.04.2019 - REZERWACJA SALI 25 OSÓB 

• 14.04.2019 - CATERING 100 PORCJI (ZUPA) 
• 14.04.2019 - CATERING 20 OSÓB (DANIE GŁÓWNE) 
• 14.04.2019 - REZERWAGA SALI OK. 21 OSÓB 
• 18.04.2019 - REZERWAGA SALI OK. 50 OSÓB 
• 28.04.2019 - REZERWAGA SALI OK 40 OSÓB 
• 08.05.2019 - CATERING 80 OSÓB 
• 10.05.2019 - REZERWAGA SALI 30 OSÓB 
• 11.05.2019 - REZERWAGA SALI OK. 32 OSOBY 
• 17.05.2019 - REZERWAGA SALI OK. 100 OSÓB 
•            30.05.2019 - REZERWAGA SALI 100 OSÓB 
•            02.06.2019 - REZERWAGA SALI OK. 41 OSÓB – KOMUNIA 
 
08.06.2019 - REZERWAGA SALI OK 30 OSÓB 
05.06.2019 - REZERWACJA SALI OK 50 OSÓB 
15.06.2019 - REZERWACJA SALI OK. 25 OSÓB 
22.06.2019 - REZERWAGA SALI OK. 50 OSÓB 
17.08.2019 - REZERWAGA SALI OK. 25 OSÓB 
18.08.2019 - REZERWAGA SALI OK 25 OSÓB 
23.08.2019 - REZERWAGA SALI OK 100 OSÓB 
31.08.2019 - REZERWAGA SALI 50 OSÓB 
07.09.2019 -  REZERWAGA OGNISKO + OBIAD TALERZ 
13.09.2019 - REZERWAGA SALI OK 50 OSÓB 
14.09.2019-PIKNIK IKANO 
05.10.2019 - REZERWAGA SALI OK 100 OSÓB 

NOCLEGI 
11.04 - 20.04.2019 Noclegi 89 osób + wyżywienie 
12.04 -14.04.2019 Nocleg 53 OS. + wyżywienie 
27.4 - 05.05.2019 Nocleg 50 osób + wyżywienie 
09.5 -14.05.2019 Nocleg 115 osób + wyżywienie 
11.05 -12.05.2019 Nocleg 20 osób + wyżywienie 
18.05 -19.05.2019 Nocleg 30 osób + wyżywienie 
22.05 - 26.05.2019 Nocleg 50 osób + wyżywienie 
25.5 - 27.05.2019 Nocleg 20 osób + wyżywienie 
11.06-12.06.2019 Nocleg 50 osób + wyżywienie 
15.06 - 28.06.2019 Nocleg 80 osób + wyżywienie 
21.06 - 23.06..2019 Nocleg ( rezerwacja wszystkich domków) + wyżywienie  
24.06 - 08.07.2019 Nocleg 50 - 60 osób + wyżywienie 
29.6 - 06.07.2019 Nocleg 4 domki 
07.7 -18.07.2019 Nocleg 25 osób + wyżywienie 
03.07-14.07.2019 Nocleg 40 osób + wyżywienie 
07.07-18.07.2018 Nocleg 30 osób + wyżywienie 
08.07 - 21.07.2019 Nocleg (1 domek ) 
13.07 - 23.07.2019 Nocleg (1 domek } 
13.07 - 27.07.2019 Nocleg 1 domek ( numer domku 30) 
22.07-05.08.2019 Nocleg 30 osób + wyżywienie 
25.07-08.08.2019 Nocleg 40 osób + wyżywienie 



29.07-04.08.2019 Nocleg 20 osób + wyżywienie 
29.07 - 04.08.2019 Nocleg Domek + namioty 
29.7 - 04.08.2019 Nocleg 10 osób (1 domek + namioty) 
15.8 -18.08.2019 Nocleg ( 6 domków) + śniadanie 

WAŻNIEJSZE INWESTYCJE 

1. Boisko - docelowo podział terenu na trzy boiska 

b. Piłki 
Koszt wraz z wyposażeniem - 20.000 
2. Pomost stały - wymiana desek, zabezpieczenie 
Koszt - 27.000 

1. Pomost pływający 
Koszt -15.000 

2. Wyposażenie kuchni - chłodnia i mroźnia + sprzęt kuchenny. Wartość 180.000 
Raty leasingowe 

W roku 2019 zostały pomalowane niektóre pokoje w głównym budynku hotelowym. We wszystkich 

łazienkach wymieniono gniazdka elektryczne na antybryzgowe. Instalacja elektryczna jest na bieżąco 

monitorowana i naprawiana. W tym zakresie uruchomiono oświetlenie zewnętrzne oraz postawiono 

nową lampę z tyłu obiektu gastronomicznego. 

Ośrodek Za Jeziorem wymaga nieustających napraw instalacyjno-budowlanych. W okresie od stycznia 

do marca b.r. utrzymanie Ośrodka Za Jeziorem polegało na uiszczaniu stosownych opłat bez wystar-

czających przychodów. Dopiero kwiecień jest miesiącem, w którym pojawiają się pobyty stałe (1 tyg- 

2tyg) z wyżywieniem. Nie zmienia to faktu, że konieczne są kolejne wydatki: wymiana okien (utrata 

ogromnej ilości ciepła a co za tym idzie bardzo duże koszty ogrzewania), malowanie reszty pokojów, 

remont pozostałej części dachu, modernizacja instalacji elektrycznej, modernizacja sali jadalnej, zakup 

łóżek. 

Od kwietnia 2019 r. w Ośrodku Za Jeziorem w recepcji można kupić napoje oraz lody. Wprowadziliśmy 

również możliwość płatności kartą. 

Ośrodek Za Jeziorem ma niezbędną przestrzeń do utworzenia pola namiotowego. Atrakcyjne położe-

nie umożliwia zbudowanie i uruchomienie wodnego placu zabaw. 

Konieczna jest wymiana nawierzchni na drogach na obszarze Ośrodka oraz działanie mające na celu 

spowolnienie ruchu kołowego na drodze równoległej do jeziora. 

Celem jest podniesienie standardu pokojów i tym samym możliwość podniesienia cen za wynajem, 

jednak nie przekraczających możliwości finansowych aktualnie goszczących u nas grup i osób indywi-

dualnych. 

W małej sali gastronomicznej planujemy otworzyć restaurację. Cały teren powinien zostać objęty 

opieką ogrodniczą. Ze względu na olbrzymi teren można zaprojektować go tak aby ze względu na 

roślinność, jej umieszczenie, zadbanie, był atrakcyjny sam w sobie. 

W niedalekiej przyszłości koniecznym będzie modernizacja instalacji Wod-Kan oraz elektrycznej. 

Należy również zadbać o odpowiednią jakość przewodów kominowych. Wiele elementów działa ze 

względu na doraźne remonty i usuwanie awarii. 

 
Pan radny Zbigniew Chudzicki zapytał pana dyrektora jakie są plany na przyszłość związane z 
ośrodkiem?  



Pan dyrektor powiedział, że są to pobożne życzenia, ponieważ w tej chwili nie ma na to środków, ale 
w planach jest np. wodny plac zabaw, który przyciągnąłby wielu zainteresowanych. 
Pan dyrektor następnie powiedział, że chciałby ponieść standard pokoi na przykładzie hotelu 
Biskupińskiego, który jest takim przykładem umiarkowanego luksusu. 
Pan radny Krzysztof Nikodem zapytał, jak wygląda zamknięcie poprzedniego roku? 
Pan Marcin Matuszewski powiedział, że 325 tys to przychody, 327 tys to dotacja przedmiotowa, a 605 
tys to koszty, można przyjąć że rok został zamknięty na 0. 
Radny zapytał dalej, czy ośrodek da sobie radę bez wsparcia finansowego? Pan dyrektor, wskazał że 
ośrodek nie poradzi sobie bez wsparcia gminy, dlatego że jest zbyt małe zaplecze rekreacyjne – poza 
tym cos więcej będzie można powiedzieć dopiero pod koniec roku, po sezonie. Pan burmistrz Szuberski 
dodał, że z obecnego budżetu już wydano środki finansowe na dwa pomosty jeden za kwotę 17 tys zł, 
drugi 11 tys zł, sprzęt do kuchni wg wskazań sanepidu, takie sytuacje powodują, że koszty utrzymania 
wzrastają.  
Pan radny Nikodem zapytał, jak wygląda wynajem na imprezy okolicznościowe? 
Pani kierownik powiedziała, że wszystko zależy od menu i od indywidualnego podejścia, ceny kształtują 
się różnie, jednak najczęściej jest to 80 zł/os, a za 18-tkę np. 100 zł/os.  
Zatrudnione na kuchni są 3 osoby i niebawem zatrudniona będzie kolejna osoba. 
Pan radny Janus zapytał, kto zajmuje się boiskiem i dlaczego trawa jest nienawadniana? Pan dyrektor 
powiedział, że hydranty na ośrodku nie są wydajne i w związku z tym poproszono o pomoc straż 
pożarną. Pan Janus dodał, że trawa potrzebuje ciągłego nawadniania, a nie jednorazowego. Pan radny 
Nikodem dodał, że trawę sieje się na jesień, a nie na wiosnę. Pan Janus powiedział, że ze sprawozdania 
wyczytał, iż na ośrodku można płacić za usługi kartą, stąd jego pytanie ile trwało załatwienie 
formalności ? Pan dyrektor powiedział, że jest to z programu „Polska bezgotówkowa” i do końca roku 
opłat za terminal nie ma, a same formalności trwały ok 2 tygodni. 
Pani radna Katarzyna Erenc – Szpek zapytała, czy w sezonie obecne zatrudnienie wystarczy? Pan 
Marcin Matuszewski powiedział, że ośrodek będzie się wspierał umowami – zlecenie. 
Pan radny Maciej Kutka zapytał ile pokoi jest odnowionych? Pani kierownik Gruszko powiedziała, że 
jest to 5 pokoi. Radny dopytał, czy jest w planie budowa kortu tenisowego? Pan dyrektor powiedział, 
że owszem jest to w planie w ramach małych projektów, jednak będzie coś więcej na ten temat 
wiadomo pod koniec roku. 
Pan radny Sebastian Kupidura zapytał, czego dotyczą zastrzeżenia straży pożarnej? Pan dyrektor 
powiedział, że jest to wiele rzeczy np. zbyt waska klatka schodowa, wysokość schodów, zbyt wąskie 
wyjścia ewakuacyjne itp. Pan Nikodem dopytał, czy na ośrodku zamieszkują obcokrajowcy? Pani 
kierownik powiedziała, że w zeszłym roku było wielu obcokrajowców, w tym roku nie ma. Pan dyrektor 
dodał, że nie jest za tym by ośrodek za jeziorem pełnił role hotelu pracowniczego. Pan radny 
Wojciechowski zapytał, jaka kwota jest przeznaczona w budżecie na ten rok dla ośrodka? Pan burmistrz 
wskazał, że jest to ok 200 tys zł. Radny zapytał, jakie są opinie rowerzystów, pieszych, czy mam z 
dziećmi w sprawie dostępu do ośrodka i co z miejscami parkingowymi? Pan dyrektor poinformował, że 
nie doszły do niego żadne opinie z zewnątrz, tym bardziej negatywne – jest pomysł by ewentualnie 
postawić znaki ograniczające prędkość, natomiast jeżeli chodzi o miejsca parkingowe to nie przewiduje 
się dodatkowych miejsc postojowych. 
Pan radny Nikodem zapytał, czy jest zawarta umowa na dostawę warzyw, czy innych produktów 
spożywczych? Pani Gruszko powiedział, że takiej umowy nie ma i że hurtownie dostarczają te produkty 
bezpośrednio. Burmistrz stanowczo powiedział, że zostanie przeprowadzona kontrola, ponieważ takie 
zapytanie ofertowe powinno być zastosowane. 
 
Ad. 5 Zaopiniowanie materiałów i projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miejskiej.  

a)     wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego - ul. Kościelna 2/1 w Rogoźnie, w try-
bie bezprzetargowym, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski, 
pan radny Paweł Wojciechowski zapytał, jak długo osoba wynajmowała lokal? Pan kie-
rownik powiedział, że ten wynajem jest zgodny z przyjętą uchwałą. Pan Krzysztof Niko-
dem zapytał, na ile ten lokal jest wyceniony? Pan kierownik powiedział, że jest to kwota 



56 tys zł. Pan Kuszak zapytał, ile to jest metrów? Pan Piątkowski powiedział, że jest to 
27,5 m. 

b)     wyrażenia zgody na zmianę nieruchomości gruntowej, położonej w obrębie Cieśle - 
działka nr 109/8, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski – pan 
przewodniczący Łatka zapytał, czy jest możliwa sprzedaż ? Pan kierownik Piątkowski po-
wiedział, że właściciel nie jest zainteresowany kupnem, poza tym musi zostać uregulo-
wany stan prawny działki 110/2. Radny dopytał, co z terenem gminy? Pan kierownik od-
powiedział, że zostanie na stanie urzędu. Pan radny Wojciechowski zapytał, kto płacił za 
podział geodezyjny? Pan kierownik wskazał, że to nie był podział geodezyjny, ale skory-
gowanie granic wg pierwotnego ich stanu. 

c)     wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego - ul. Kościuszki 48/31 w Rogoźnie, w 
trybie bezprzetargowym, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski 
– pan Wojciechowski wraz z panem Łatka poprosili o przygotowanie informacji na sesje 
od kiedy wynajmujący jest w posiadaniu nieruchomości. Pan kierownik Piątkowski do-
dał, że wycena nieruchomości to kwota 60.200 zł. 

d)    wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego - ul. Wielka Poznańska 64/3 w Rogoź-
nie, w trybie bezprzetargowym, projekt uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piąt-
kowski – pan Wojciechowski wraz z panem Łatka poprosili o przygotowanie informacji 
na sesje od kiedy wynajmujący jest w posiadaniu nieruchomości, 

e)     zmieniająca uchwałę Nr XXV/235/2016 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 27 kwietnia 
2016 r., w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami Gminy Rogoźno, projekt 
uchwały przedstawił pan kierownik Roman Piątkowski, 

f)     wykazu kąpielisk na terenie Gminy Rogoźno w 2019 roku oraz określenia sezonu kąpielo-
wego, projekt uchwały przedstawił pan sekretarz Marek Jagoda, 

g)     obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, projekt uchwały przedstawił pan sekretarz 
Marek Jagoda. Pan radny Hubert Kuszak zapytał, czy o temacie uchwały wiadomo było 
wcześniej? Pan sekretarz powiedział, że jest to wynik nowelizacji ustawy, radny spytał 
do kiedy uchwała musi być podjęta? Pan Jagoda powiedział, że ustawa nie narzuca ter-
minu. Pan przewodniczący Łatka zasugerował, że liczba osób powinna zostać zwięk-
szona do 10. Pan Henryk Janus zapytał, czy komitet powinien być gdzieś zarejestro-
wany? Pan sekretarz powiedział, że jest to nieuregulowane. 
Pan przewodniczący Jarosław Łatka złożył wniosek o przełożenie dyskusji nad tą 
uchwałą do kolejne posiedzenie komisji. 
KSSOiK – za wnioskiem zagłosowało 5 osób, 2 osoby się wstrzymały 
KGFiR – za wnioskiem zagłosowały 4 osoby 

h)    zmiany Uchwały Nr XXX/227/2005 Rady Miejskiej w Rogoźnie z dnia 30 marca 2005   
        r., w sprawie: regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla      
        uczniów, projekt uchwały przedstawił pan dyrektor Zbigniew Heydrych, 
i)     poboru podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia 

inkasentów i wynagrodzenia za inkaso, projekt uchwały przedstawiła pani skarbnik 
Irena Ławniczak 

k)     zmian w budżecie Gminy Rogoźno na 2019 rok, projekt uchwały przedstawiła pani 
skarbnik Irena Ławniczak wraz z 4 autopoprawkami. 

l)      zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Rogoźno na lata 2019-2037, projekt 
uchwały przedstawiła pani skarbnik Irena Ławniczak. 

 
 
Ad. 6 Wolne głosy, wnioski, komunikaty. 
Pan radny Hubert Kuszak zapytał, kiedy będzie monitoring połączony ze strażą miejską? Pan burmistrz 
poinformował, że pilotuje to wydział pana Andrzejczaka i w najbliższym czasie zostanie to wykonane, 
planowane jest jeszcze zatrudnienie dodatkowej osoby do monitoringu stałego.  Radny dopytał, czy 
obsada dwóch strażników jest wystarczająca? Pan Szuberski wskazał, że należy przeanalizować budżet 



ponieważ są szukane oszczędności. Pan Maciej Kutka zapytał, jak wygląda sytuacja nauczycieli, czy 
będą mieli wypłacone wynagrodzenie za czas strajku? Pan Roman Szuberski wskazał, że otrzymał pismo 
od RIO o braku przesłanek do wypłacenia wynagrodzenia, jednak różni się to od stanowiska ZNP, 
dlatego też ową sytuację będzie opiniował radca prawny.  
Pan radny Zbigniew Chudzicki złożył wnioski: 
- w sprawie usunięcia powalonego drzewa naprzeciw stadionu Wełna i zabezpieczenie kładki 
- naprawę 1 metra brakującej kostki na ul. Kościuszki, 
- usunięcie drzewa w Parku Niepodległości nad placem zabaw dla dzieci. 
Wszystkie wnioski zostały przyjęte do realizacji przez KSSOiK. 
Pan radny Kutka zgłosił potrzebę naprawy zapadniętej studzienki na ul. Piłsudskiego. Wniosek został 
przyjęty do realizacji 7 głosami „za”. 
Pan radny Maciej Kutka zaznaczył, że na sesji w punkcie Wolne głosy i wnioski, zostanie przyjęta opinia 
w sprawie zniesienia lub utrzymania ciszy na jeziorze Rogoźno. 
Pan radny Kupidura zgłosił potrzebę usunięcia prętów wystających z płyt zbrojeniowych przy 
miasteczku ruchu drogowego. 
Pan radny Sebastian Kupidura zapytał burmistrza, jakie wnioski zostały złożone na drogi? Pan burmistrz 
Szuberski odpowiedział, że zostały złożone wnioski zgodnie z przyjętą uchwałą. Pan burmistrz dodał, 
że zgodnie z sugestią pana przewodniczącego Rady Miejskiej został złożony wniosek na budowę i 
przebudowę ul. Seminarialnej. Pan Szuberski dodał, że proponował zwołanie sesji nadzwyczajnej, 
jednak po braku takiego działania po zebraniu wiejskim w Boguniewie zostały złożone dwa wnioski. 
Pan Krzysztof Nikodem zapytał, czy jedna osoba decyduje o ilości składanych wniosków? Pan burmistrz 
odpowiedział, że prosił pana przewodniczącego o zwołanie sesji w trybie nadzwyczajnym, a w uchwale 
nie było określone ile wniosków należy złożyć – burmistrz dodał, że uchwały przecież podpisuje po 
przyjęciu pan przewodniczący. 
Pan radny Janus powiedział, że burmistrz mógł zaproponować złożenie 10 wniosków. Pan Kuszak 
wyraził swoje ubolewanie nad zaistniałą sytuacją, że pojawiają się na facebooku trolle, które 
komentują i dodał, jak można za pięć dwunasta podjąć decyzję jednoosobowo? Burmistrz przywołał 
sytuację, która miała miejsce po zebraniu w Boguniewie tłumacząc, że to pan Maciej Kutka zapytał go 
dlaczego burmistrz nie złożył 3 wniosków – dlatego na poczcie w Poznaniu został złożony 2 wniosek.Pan 
radny Kuszak zauważył, że w takim razie rada jest niepotrzebna skoro podejmuje się takie decyzje 
jednoosobowo. 
Pan Henryk Janus zwrócił uwagę, że gdyby jeden wniosek został złożony do 12.04, a kolejne dwa w 
sierpniu to uchwała byłaby poprawnie zrealizowana. Pan burmistrz odparł, że jest to zrealizowane 
zgodnie z uchwałą. 
Pan Krzysztof Nikodem stwierdził, że burmistrz według podjętej uchwały mógł złożyć dwa wnioski, a 
nawet trzy, ale były ustalenia ustne i te ustalenia zostały złamane. Burmistrz stwierdził, że zapisy 
uchwały są jasne i czytelne i nie mógł on postąpić inaczej. 
 
W kolejnej części tego punktu KGFiR wydała pozytywna opinię (jednogłośnie w obecności 4 radnych)w 
sprawie udzielenia dotacji spółkom wodnym z budżetu gminy. 
 
Pan radny Henryk Janus zapytał, dlaczego w programie sesji nie ma projektu uchwały w sprawie S11? 
Pan sekretarz poinformował, że trudno jest stwierdzić, które elementy usunąć, a które zmienić, bo 
treść uchwały jest nadal aktualna i zachowuje swoja optymalność. Radni stwierdzili, że podejdą do 
tematu na kolejnych posiedzeniach komisji. 
Pan radny Hubert Kuszak zaproponował wprowadzenie uchwały w sprawie zakazu dzielenia 
promenady. Pan burmistrz wskazał, że kiedyś na ten temat też odbywały się luźne rozmowy, ale jeżeli 
jest taka wola to można taka uchwałę wywołać. 
 
Pan Hubert Kuszak zgłosił wniosek o przygotowanie uchwały wraz z 4 załącznikami w spr. nazwania 
promenady Promenadą. KSSOiK – za wnioskiem zagłosowało 4 radnych, przy 2 wstrzymujących się, a z 
KGFiR – 4 radnych „za’. 



 
Pan przewodniczący KGFiR zwrócił uwagę na fakt, żeby komisja tak jak to było dotychczas opiniowała 
wybór miejsca na dożynki i złożył w tej sprawie oficjalny wniosek, aby w br. roku Dożynki Gminne, 
odbyły się zgodnie z wolą Zebrania Wiejskiego z dnia dzisiejszego, w Karolewie. Za wnioskiem 
opowiedzieli się wszyscy radni KGFiR. W dalszej części pan radny zwrócił uwagę na fakt, że materiały 
na sesję sa w różnych plikach i powinno zostać to usystematyzowane. Pan burmistrz powiedział, że w 
tej sprawie zostało przekazane przewodniczącemu RM pismo. 
Następnie pan Janus złożył wniosek o wycięcie odrostów starych lip, pomiędzy posesjami 108 i 109 w 
Gościejewie – wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
Kolejny wniosek dotyczył naprawy jednej sekcji klimatyzacji na świetlicy w Gościejewie – wniosek został 
przyjęty jednogłośnie. 
Pan radny Wojciechowski zgłosił wycięcie starych topoli przy rzece Wełnie, od drogi nr 241 do pomostu 
na  b. Rofamie. 
 – wniosek został przyjęty jednogłośnie. Ostatni wniosek radnego dotyczył zasadności pozostawienia 
pozostałości po tablicy przy ul. Wągrowieckiej i przesłania go do „Wód Polskich”. Wniosek został 
przyjęty jednogłośnie. 
Pani radna Ewa Wysocka zgłosiła wniosek zasypania dziur gruzem w m. Międzylesie przy drodze w 
stronę stadionu (koło Wiatraka). 
Pan radny Paweł Wojciechowski zapytał, czy jest możliwość zmiany harmonogramu wywozu śmieci na 
działkach w Nienawiszczu? Pan Roman Piątkowski powiedział, że harmonogram jest wynikiem 
przeprowadzonego przetargu i dlatego odbywa się w weekendy. 
Pan radny Kuszak zgłosił potrzebę wysprzątania rowu przy bloku na ul. Semianrialnej. Pan burmistrz 
powiedział, że będzie to wykonane w najbliższym czasie. 
Pan Krzysztof Nikodem zwrócił się z prośbą, by przy wywożeniu śmieci z parkingu w Dziewczej Strudze 
pan Siwiński posprzątał też te śmieci, które leżą wokół kosza. Radny poprosił tez o wyegzekwowanie 
odpowiedzialności za zniszczony płot przez kierowcę busa „Poznański bus” oraz o naprawę głośnego 
transformatora w lampie w centrum wsi. Pan Henryk Janus natomiast zgłosił potrzebę wyregulowania 
zegara astronomicznego przy świetlicy i OSP oraz zamontowanie lustra przed wyjazdem z drogi o nr 
272545P na drogę nr 11. Wnioski zostały przyjęte jednogłośnie. 
Na zakończenie pan radny zapytał jak wygląda sprawa parkometrów – pan burmistrz stwierdził, że na 
tę chwile jest problem finansowy. Pan Janus powiedział, że nie musi to być związane z kosztami gminy 
Można zorganizować przetarg na firmę zewnętrzną, która zajmie się zakupem parkometrów i obsługą, 
a część środków może wpłynąć do budżetu gminy. Pan radny Wojciechowski powiedział, że nie należy 
się spieszyć z tym tematem, ponieważ należy zabezpieczyć miejsca parkingowe dla mieszkańców 
centrum miasta. 
 
Ad. 7 Zakończenie. 
Zakończenie posiedzenia miało miejsce o godz. 21.30 – protokołowała Anna Mazur. 
 


